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Zápis z 8. řádného zasedání AS FEL ČVUT dne 7. 5. 2020 

Přítomni:  Faigl, Habala, Hrzina, Hurák, Janíček, Jiříček, Koller, Kybic, Kyncl, Roztočil, Štěpán, 

Vítek, Voves. Deckerová, Fiedler, Hollmannová, Kubiš, Makešová, Ryšavý,  Schaefer, 

Svatoň, Váňa. 

Omluveni:  Čmejla, Górecki, Zoubek. 

Hosté:  Farník (AS ČVUT), Jakovenko (proděkan), Jelínek (proděkan), Kočí (proděkan), Mráz 

(tajemník fakulty), Páta (děkan). 

Předsedající:   Habala, předseda: Jiříček, tajemník: Svatoň.  

Program zasedání: 

1. Schválení programu 8. řádného zasedání AS FEL 

2. Schválení zápisu ze 7. řádného zasedání AS FEL 

3. Informace o Podmínkách pro přijetí ke studiu v magisterských studijních 

programech na ČVUT FEL v roce 2020/2021 

4. Schválení Metodiky sestavování rozpočtu FEL ČVUT v r. 2020 

5. Termín příštího zasedání 

6. Různé 

a. Změna volebního řádu AS ČVUT 

b. Kritéria hodnocení VVČ 

 

 

8. Řádné zasedání AS FEL proběhlo formou telekonference z důvodu vyhlášeného nouzového 

stavu (Usnesení vlády České republiky 69/2020 Sb.) 

 
Začátek: 9:04 

 

9:05 

Ad 1. 

Schválení programu 8. řádného zasedání 

Výsledek hlasování: 20/0/0 (pro/proti/držel se) – Program zasedání byl schválen. 

 

9:10 

Ad 2. 

Schválení zápisu ze 7. řádného zasedání 

Zápis ze 7. řádného zasedání byl schválen: 20/0/0 (pro/proti/zdržel se). 

9:11 

Ad 3. 

Informace o Podmínkách pro přijetí ke studiu v magisterských studijních programech na ČVUT 

FEL v roce 2020/2021 

Habala: Podmínky jsme schválili per-rollam v e-mailové konferenci, jeho platnost nyní potvrdíme i 

hlasováním. 

9:12 

Usnesení 8/1 – Schváleno per-rollam 

AS FEL schválil per-rollam dne 4. 5. 2020 s výsledkem 24/0/0 Podmínky pro přijetí ke studiu v 

magisterských studijních programech na ČVUT Fakultě elektrotechnické v akademickém roce 

2020/2021. 

Výsledek hlasování: pro 20, proti 0, zdržel se 0 – Usnesení bylo schváleno. 
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9:13 

Ad 4.  

Schválení Metodiky sestavování rozpočtu FEL ČVUT v r. 2020 

Mráz: Prezentoval návrh Metodiky. 

Kybic: Metodika se mi líbí. Není tam ale mechanismus rozdělování fondu provozních prostředků, to se 

mi moc nelíbí. 

Habala: Diskuze k tomu probíhala na EKAS. Dohoda byla gentlemanská, že děkan bude svá opatření 

přerozdělující peníze projednávat se senátem. 

Koller: Cituje ze zápisu komise: 

„ 

Komise doporučuje, aby každé opatření týkající se rozdělování/přerozdělování finančních prostředků 

bylo děkanem předloženo ke schválení AS. 

Pro/Proti/Zdržel se: 8/0/0 

 

Komise souhlasí s předloženou metodikou sestavování rozpočtu pro rok 2020: 

Pro/Proti/Zdržel se: 8/0/0 

„ 

 

9:38 

Usnesení 8/3 
AS FEL schvaluje Metodiku sestavování rozpočtu FEL ČVUT v roce 2020. 

Výsledek hlasování: pro 19, proti 0, zdržel se 2 – Usnesení bylo schváleno. 

 

9:40 

Ad 5 

Termín příštího zasedání  

Termín příštího zasedání je 12.6 2020 v 9:00, místnost 80 (nebude-li určeno jinak - telekonferenčně).  

Schváleno 21/0/0. 

 

9:43 

Ad 5 

Různé 

a. Změna volebního řádu AS ČVUT 

Farník: Prezentoval změnu volebního řádu AS ČVUT. Zkrácení volebního období studentů, zavedení 

klouzavého mandátu a elektronických voleb povinně na celém ČVUT každý rok ve společném termínu. 

Habala: Volby každý rok nepovedou k otupení? Jak dlouho stejný systém již funguje na VŠCHT? 

Farník: 5 let. 

 

Usnesení 8/3 
AS FEL podporuje navrhované změny Volebního řádu AS ČVUT 

upravující volební období a volby studentských zástupců. 

Výsledek hlasování: pro 21, proti 1, zdržel se 0 – Usnesení bylo schváleno. 

 

Děkanovo různé 

Páta: Díky vyučujícím a SVTI se nám daří pokračovat ve výuce. Všem děkuji. Konzultace studentů jsou 

povoleny a nastaveny odpovídající postupy. Připravuje se směrnice na realizaci obhajob ve vzdálené i 

prezenční formě. Přijímací zkoušky očekáváme prezenční formou na konci června, po 29. 6. 

Připravujeme variantu promocí v menších skupinách osob. 

 

b. Kritéria hodnocení VVČ 

Faigl: Budou se hodnocení upravovat směrem k implementaci Article Influence Score (AIS) do V3S ? 
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Páta: Připravuje se i do V3S. Bude třeba vyřešit přechodové stavy. Budeme o tom diskutovat po 

prázdninách.  

 

Další: 

Jiříček: Disciplinární komise. Senát doporučuje studentské členy nejčastěji ze svých řad. Je třeba vybrat 

studenty, kteří mají potenciál vydržet celé dva roky, můžeme jich nabídnout i víc, aby byli náhradníci. 

Schaefer: Bylo by dobré zachovat kontinuitu. 

Jelínek: Členové nemusejí nutně býti členy AS FEL. 

Kyncl: Jako senát pouze formálně dáváme souhlas se jmenováním.  

 

 

Zasedání skončilo v: 10:12 

 

 

9. ŘÁDNÉ ZASEDÁNÍ AS FEL SE BUDE KONAT 12. 6. 2020 

od 9:00 v místnosti č. 80, nebude-li určeno jinak.  

 

Zapsal: Svatoň  další úpravy: předsednictvo 

 


